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 ARKTIS  PROGRAMFÖRENING 
 PROTOKOLL VECKOMÖTE 

 § 1.  MÖTET ÖPPNAS 
 Mötet öppnas kl.12:01 

 § 2.  VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE 
 Fredrik Selin vald till ordförande 
 Isabella Backman vald till sekreterare 
 Karolina Lundin vald till justerare 

 § 3.  MÖTETS BEHÖRIGHET 
 Mötet finnes behörigt 

 § 4.  PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR 
 Alla handlingar har publicerats på hemsidan 

 § 5.  PUBLICERING PÅ INTERNET 
 Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis 
 hemsida 

 § 6.  NÄRVARANDE 
 Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren, 
 Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Nelly 
 Cedergren, Simon Andersson, Suzette Finne 

 Medlemmar: 

 § 7.  ÄNDRINGAR I DAGORDNING 
 Ändringar i dagordningen har gjorts 

 § 8.  FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 
 Dagordning fastställd 

 § 9.  RAPPORTERING 

 -  Ordförande 
 -  Arbetat med hemsidan 
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 -  Vice ordförande 
 -  Skickat iväg mitt faddermejl 
 -  Sammanställt ett förslag till Skiss- och ritkit 
 -  Förberett inför julkalendern 
 -  Förberett en to do list inför 

 pepparkakshustävlingen 
 -  Förberett inför teambuildingen 
 -  Skicka ut formulär om teambuildingen till er 

 -  Ekonomiansvarig 
 -  Delat ut skalstock från A-kit 
 -  Mejlat TKL 

 -  Utbildningsansvarig 

 -  Eventansvarig 
 -  Möte med S.T.E.N 
 -  Skickat med Karolina om teambuilding 

 -  Reseansvarig 
 -  Delat ut skalstock från A-kit 

 -  Informationsansvarig 
 -  Har gjort klart märket till S.T.A.R.K.-sittningen 

 och förberett inlägg till instagram 

 -  Näringslivsansvarig 
 -  Mailat Sveriges Ingenjörer, har fått deras logga 
 -  Skapat en mapp för CV-granskningen. Ligger under 

 projekt. 

 -  Administrationsansvarig 
 -  Publicerat tidigare mötesprotokoll på Arktis 

 hemsida 
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 § 10.  DISKUSSION 
 Titanicsittning 

 -  Nu finns det en gemensam chatt för Arktis och STEN 
 -  Imorgon, tisdag, har Suzette, Nelly och Anton ett möte för att 

 göra klart eventet på hitract. Biljettsläppet planeras för veckan 
 och ett instagram inlägg ska publiceras. 

 -  Märket behöver godkännas av STEN, därefter ska märket beställas. 
 -  Stuk har godkänt vår bokning, däremot behöver maten bekräftas. 
 -  Ett förslag som kom upp är att söka spons för sittningen och det 

 ska tas vidare till nästa möte tillsammans med STEN. 

 Referensgruppsmöte (SBN) 
 -  Fredrik har möte på torsdag 

 Hemsidan 
 -  Informationen på Arktis hemsida behöver uppdateras och det ska 

 påbörjas. 

 Julkalender 
 -  Karolina har gjort en mapp och påbörjat planeringen av Arktis 

 julkalender. 
 -  Det finns ett excelark där samtliga kan skriva i förslag till 

 julkalendern. Till nästa möte ska alla ha lagt in sina idéer. 

 Pepparkakshustävling 
 -  Karolina har påbörjat planeringen. Det finns en mapp i Arktis 

 driven för tävlingen. 
 -  Vi vill marknadsföra pepparkakshustävlingen mer för att få in 

 fler tävlande lag. Fredrik ska kolla med service point om Arktis 
 kan marknadsföra tävlingen på skärmarna i skolan. Ytterligare ett 
 förslag är att marknadsföra tävlingen som tidigare Arktis styren 
 har gjort med husformade lappar på borden i skolan. 

 Fadderprojektet 
 -  En fadderträff under Lucia ska utföras och det kommer att bli vår 

 första träff. 

 Förslag på Skiss- och ritkit 
 -  Karolina har förberett ett förslag på Skiss- och ritkit inför 

 skiss- och riktkursen som ettorna läser under läsperiod 3. 
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 -  Beställer vi innehållet till skiss-och ritkit redan nu så 
 kommer allt att hinna komma fram i tid till kursens start. 

 -  Vi vill publicera ett inlägg på Instagram för att se hur stort 
 intresset är. 

 Digitalt A-kit 
 -  Fredrik har börjat titta på ett digitalt A-kit och fortsätter 

 till nästa möte. 
 -  Stäm av med Gustav 

 Älg- och rensafari 
 -  Nellie mailar för att ta reda på vad älg- och rensafarin skulle 

 kosta och isåfall när det skulle passa bäst för dem att vi 
 kommer, januari eller februari förslagsvis. 

 Programtröjor 
 -  Ta kontakt med företaget angående pris för kläderna. 
 -  Ett inlägg till Instagram bör publiceras angående om intresset 

 finns för samma tryck som tidigare år eller om vi ska göra ett 
 nytt tryck. 

 § 11.  ÖVRIGA FRÅGOR 
 Det finns ett intresse bland 5:orna på skolan för ett event i maj för 
 de som har skrivit sitt ex-jobb. 

 -  Titta mer på det och få en första kontakt med 5:orna 

 § 12.  BESLUT 

 § 13.  NÄSTA MÖTE 
 Nästa möte är 11 november kl. 12:00 i E-huset. 

 § 14.  MÖTETS AVSLUTANDE 
 Mötet avslutat kl. 12:43 


